
   
Protokoll - rådsmöte nr. 4, VT 2022  

Onsdag den 6 april, kl. 17:00 - 20:00 
Slutlig mötestid: 17:02 - 20:45 

Möteslokal: Rosa rummet, Studenthuset 
  

 
Kallade:  

Elin Englund - (ordförande  Närvarande (från kl. 17:38, efter Punkt 4.k.v) 

efter Punkt 4.k.v) 

Evelina Siska - (ordförande Närvarande (till kl. 20:18, efter Punkt 5.H.ii) 

till och med Punkt 4.k.v) 

Victor Nåhls - (sekreterare) Närvarande 

Jacob Björnberg  Närvarande (till kl. 20:25, innan Punkt 5.I.c) 

Linnea Lingmark  Närvarande 

Nima Nikaein  Närvarande 

Dennis Engström  Frånvarande 

Anna Westberg  Närvarande (till kl. 20:13, innan Punkt 5.H) 

Sophia Aleman  Närvarande (till kl. 20:13, innan Punkt 5.H) 

Leopold Rengård  Anmäld frånvaro 

Andreas Zheng Svensson  Närvarande 

Klara Zethraeus - (justerare) Närvarande 

SUS   Frånvarande 
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1. Mötets öppnande 

 Evelina Siska förklarade mötet öppnat kl. 17:02. 

2. Mötesformalia  

a. Upprättande av närvarolista 

b. Val av mötesordförande 

Evelina Siska föreslog 

- Att välja Evelina Siska till mötets ordförande. 

Mötet beslutade 

- Att välja Evelina Siska till mötets ordförande. 

c. Val av sekreterare 

Evelina Siska föreslog 

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare. 

Mötet beslutade 

- Att välja Victor Nåhls till mötets sekreterare. 

d. Val av justerare 

Evelina Siska föreslog 

- Att välja Sophia Aleman till mötets justerare. 

Mötet beslutade 

- Att välja Sophia Aleman till mötets justerare. 

e. Anmälan av eventuella övriga punkter till dagordningen 

Evelina föreslog 

- Att göra följande tillägg i dagordningen: 

o Punkt 4.k.v Terminsansvariga informerar 

f. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Mötets ordförande föreslog 
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- Att godkänna protokollet från föregående möte. 

Mötet beslutade 

- Att godkänna protokollet från föregående möte. 

g. Godkännande av dagordning 

Mötets ordförande föreslog 

- Att godkänna dagordningen med följande ändringar: 

o Punkt 4.k.v. Terminsansvariga informerar 

Mötet beslutade 

- Att godkänna dagordningen med ovan föreslagna tillägg. 

3. Information från kåren  

Punkten lämnades obehandlad. 

a. Allmän information  

b. Presentation av strukturen för Juridiska fakulteten på Stockholms 

universitet  

c. Information kring studentärende - Obs: Vi får ej släppa information från 

denna punkt i protokoll på Facebook, då det kan röja studentens 

anonymitet i frågan. 

4. Information från ledamöter 

a. Fakultetsnämnden: Nima Nikaein och Sophia Aleman informerar.  

Mötet underrättades om att det under pandemin har funnits en s.k. 

”Pandemigrupp”. I samband med Ukrainakriget omvandlades den till en s.k. 

”Ukrainagrupp”. Linjerådet har inte fått en plats i någon av dessa grupper. 

Mötet ställde sig frågande till varför. 

b. Utbildningsutskottet: Victor Nåhls, Linnéa Lingemark och Dennis 

Engström informerar.  
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Punkten lämnades obehandlad. 

c. Lärarförslagsnämnden: Klara Zethraeus informerar. 

Punkten lämnades obehandlad. 

d. Arbetsmarknadsrådet: Andreas Zheng Svensson, Jacob Björnberg och 

Linnea Lingemark informerar.  

Andreas återkopplade från arbetsmarknadsrådets senaste möte. 

Mötet konstaterade att Andreas är ensam ledamot i arbetsmarknadsrådet. 

e. Institutionsstyrelsen: Evelina Siska och Anna Westberg informerar.  

Anna återkopplade från institutionsstyrelsens senaste möte. 

f. Kassören informerar: Klara Zethraeus informerar.  

Punkten lämnades obehandlad. 

g. JURO: Leopold Rengård informerar.  

Punkten lämnades obehandlad. 

h. Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur: Elin Englund informerar.1 

Punkten bordlades till senare under mötet. (Se innan Punkt 5). 

i. Jämlikhets- och studerandeskyddsombud: Andreas Zheng Svensson 

informerar.  

Andreas arbetar på en promemoria som kommer presenteras senare under 

mötet. 

j. Centrala studeranderådet: Elin Englund och Dennis Engström 

informerar 

Punkten bordlades till senare under mötet. (Se innan Punkt 5). 

k. Ev. övriga arbetsgrupper och nätverk 

 
1 Redaktionell ändring. 
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i. Arbetsgruppen för Juridiska institutionens miljörepresentanter: 

Jacob Björnberg informerar.  

Punkten lämnades obehandlad. 

ii. Budgetberedningen: Klara Zethraeus informerar.  

Punkten lämnades obehandlad. 

iii. Arbetsgruppen för forsknings- och utbildningsstrategier: Sophia 

Aleman informerar.  

Punkten behandlades senare under mötet. (Se innan Punkt 5.H). 

iv. Granskningsgruppen: Evelina Siska informerar 

Andreas och Evelina återkopplade från granskningsgruppen. 

v. Terminsansvariga informerar.2 

Linnea berättade om de kursutvärderingar som hon har läst. 

 

– – – – – – – 

PAUS 

17:20-17:38 

– – – – – – – 

 

Elin Englund anslöt till mötet kl. 17:38. 

 

2. [Mötesformalia]3 

b. [Val av mötesordförande] 

Elin Englund föreslog 

 
2 Tillägg i dagordningen med stöd av beslut under Punkt 2.g. Godkännande av dagordning. 
3 Punkter som återkommande har behandlats under mötet färgas i samband med upprepning gröna och placeras 
inom hakparenteser. 
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- Att välja Elin Englund till mötets ordförande. 

Mötet beslutade 

- Att välja Elin Englund till mötets ordförande. 

4. [Information från ledamöter] 

h. [Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur: Elin Englund informerar.4] 

- Elin hade ej möjlighet att närvara vid konferensen. 

- Till nästa konferens skall en utomstående person som är kunnig inom 

kurslitteratur bjudas med. Elin bad mötet att återkomma ifall att de har 

någon att rekommendera. Val av person sker om ungefär en månad. 

- Andreas föreslog att hålla en öppen anonym ansökan till detta. 

j. [Centrala studeranderådet: Elin Englund och Dennis Engström 

informerar] 

Punkten lämnades obehandlad. 

5. Besluts- och diskussionspunkter  

A. Fastställa per capsulam beslut.5 

a. Att vi valt Sophia Aleman som studentrepresentant i arbetsgruppen som 

ska utarbeta forsknings- och utbildningsstrategier för 2023-2026 

Elin Englund föreslog 

- Att fastställa att Sophia Aleman per capsulam valdes till 

studentrepresentant i arbetsgruppen som ska utarbeta forsknings- och 

utbildningsstrategier för åren 2023 till 2026. 

Mötet beslutade 

 
4 Redaktionell ändring. 
5 Redaktionell ändring. 
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- Att fastställa att Sophia Aleman per capsulam valdes till 

studentrepresentant i arbetsgruppen som ska utarbeta forsknings- och 

utbildningsstrategier för åren 2023 till 2026. 

b. Att vi valt Andreas Zheng Svensson som studentrepresentant för 

arbetsmarknadsrådet 

Elin Englund föreslog 

- Att fastställa att Andreas Zheng Svensson per capsulam valdes till enda 

studentrepresentant för arbetsmarknadsrådet. 

Mötet beslutade 

- Att fastställa att Andreas Zheng Svensson per capsulam valdes till enda 

studentrepresentant för arbetsmarknadsrådet. 

B. Behövs korrigering av konstituerande protokollet kring posten 

arbetsmarknadsrådet? 

a. Diskussion 

Mötet diskuterade punkten med slutsats i att någon korrigering ej behöver 

göras. 

b. Beslut 

Punkten lämnades obehandlad. 

C. Förslag om att förtydliga våra stadgar gällande att per capsulam beslut kan 

tas via Messenger 

a. Diskussion 

Mötet förde en diskussion kring huruvida Linjerådets stadgar behöver 

förtydligas gällande per capsulam via exempelvis Messenger. 

b. Beslut 

Se Punkt 5.D.b. 
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D. Förslag om att ändra våra stadgar så att per capsulam beslut alltid ska 

fastställas vid nästkommande möte.6 

a. Diskussion 

Med utgångspunkt i diskussionen under Punkt 5.C.a behandlade mötet frågan 

huruvida stadgarna behöver ändras. Den aktuella frågan gällde då om beslut 

per capsulam behöver fastställas vid nästkommande möte. 

b. Beslut 

Elin Englund föreslog 

- Att ge Victor Nåhls i uppdrag att skicka in ett förslag reviderad stadga till 

nästa möte. 

Mötet beslutade 

- Att ge Victor Nåhls i uppdrag att skicka in ett förslag reviderad stadga till 

nästa möte. 

2. [Mötesformalia] 

g. [Godkännande av dagordning] 

Mötets ordförande föreslog 

- Att godkänna dagordningen med följande ytterligare ändringar 

o Punkt 6.A. Ändring i stadgarna 

Mötet beslutade 

- Att godkänna dagordningen med ovan föreslagna tillägg. 

E. Sjölins Vasastan framtidsmässan  

a. Elin informerar 

Elin berättade att vi blivit erbjudna en plats för representation på en mässa hos 

Sjölins Vasastan. 

 
6 Redaktionell ändring. 
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b. Diskussion 

Mötet diskuterade om det är något Linjerådet ska göra, och i sådana fall vem 

eller vilka som skall närvara. 

c. Beslut 

Elin Englund föreslog 

- Att Linjerådet potentiellt kommer närvara på mässan. 

- Att Elin Englund, Jacob Björnberg, Linnea Lingmark, Nima Nikaein och 

Victor Nåhls i ovanstående fall är närvarande representanter. 

Mötet beslutade 

- Att Linjerådet potentiellt kommer närvara på mässan. 

- Att Elin Englund, Jacob Björnberg, Linnea Lingmark, Nima Nikaein och 

Victor Nåhls i ovanstående fall är närvarande representanter. 

 

– – – – – – – 

PAUS 

18:45-19:11 

– – – – – – – 

 

F. Studentärende7  

Elin redogjorde för ärendet. 

c. Diskussion 

Mötet förde en diskussion baserad på vad som framkommit i Elins 

redogörelse. 

 
7 Redaktionell ändring. 
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d. Förslag på hantering/eventuellt vidareutveckling av det kåren redan 

berättat  

Punkten lämnades obehandlad. 

e. Beslut kring hur frågan ska hanteras vidare 

Elin Englund föreslog 

- Att Linjerådet skall driva frågan vidare. 

Mötet beslutade 

- Att Linjerådet skall driva frågan vidare. 

f. Beslut om vilka som ansvarar för frågan 

Elin Englund föreslog 

- Att Elin Englund är den representant i Linjerådet som får i uppdrag att 

driva frågan vidare. 

Mötet beslutade 

- Att Elin Englund är den representant i Linjerådet som får i uppdrag att 

driva frågan vidare. 

g. Obs: Vi får ej släppa information från denna punkt i protokoll på 

Facebook, då det kan röja studentens anonymitet i frågan.  

G. Studentärende - Studiemiljön i relation till smittspridning  

h. Elin informerar om ärendet 

Elin redogjorde för ärendet. 

i. Andreas föredrar sin promemoria, se bilaga a. 

Andreas berättade om sin promemoria. 

j. Diskussion 

Mötet förde en diskussion baserad på Anderas promemoria samt vad som 

framkommit i Elins redogörelse. 
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k. Beslut avseende om vi ska driva frågan vidare 

Elin Englund föreslog 

- Att Linjerådet skall driva frågan vidare. 

Mötet beslutade 

- Att Linjerådet skall driva frågan vidare. 

l. Beslut om vem som ansvarar för frågan vid det fall den ska drivas vidare 

Elin Englund föreslog 

- Att Andreas Zheng Svensson och Elin Englund är de representanter i 

Linjerådet som får i uppdrag att driva frågan vidare. 

Mötet beslutade 

- Att Andreas Zheng Svensson och Elin Englund är de representanter i 

Linjerådet som får i uppdrag att driva frågan vidare. 

4. [Information från ledamöter] 

h. [Ev. övriga arbetsgrupper och nätverk] 

iii. [Arbetsgruppen för forsknings- och utbildningsstrategier: 

Sophia Aleman informerar] 

Sophia frågade mötet om Linjerådet vill framföra något på 

arbetsgruppens möte efterföljande fredag. 

 

Anna Westberg och Sophia Aleman lämnade mötet kl. 20:13. 

 

H. Studentärende - Stockholms universitets rekommendation kring 

uppsatspraktik 

Elin redogjorde för ärendet. 

i. Vill vi driva frågan vidare? 
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Mötet förde en diskussion baserad på vad som framkommit i Elins 

redogörelse. 

ii. Beslut om vem som ansvarar för frågan vid det fall den ska drivas 

vidare 

 

Evelina Siska lämnade mötet kl. 20:18. 

 

2. [Mötesformalia] 

d. [Val av justerare] 

Då Sophia Aleman har lämnat mötet behöver en ny justerare utses. 

Elin Englund föreslog 

- Att välja Klara Zethraeus till mötets justerare istället för Sophia Aleman. 

Mötet beslutade 

- Att välja Klara Zethraeus till mötets justerare istället för Sophia Aleman. 

I. Studentärende – Kursen Rättshistoria  

a. Elin informerar 

Elin redogjorde för ärendet. 

b. Diskussion 

Mötet förde en diskussion baserad på vad som framkommit i Elins 

redogörelse. 

 

Jacob Björnberg lämnade mötet kl. 20:25. 

Mötet är ej längre beslutmässigt. 

 

c. Beslut avseende om vi ska driva frågan vidare 
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Mötet kom överens om att Linjerådet bör driva frågan vidare. 

d. Beslut om vem som ansvarar för frågan vid det fall den ska drivas vidare 

Mötet kom överens om Elin Englund är den representant i Linjerådet som bör 

få i uppdrag att driva frågan vidare. 

J. Hur kan vi verka för att fler studenter svarar på kursutvärderingar?  

Punkten bordlades. 

a. Diskussion  

K. Projektpengar  

a. Elin informerar om vilka projekt linjerådet har sökt pengar för 

Elin berättade att datumet för ansökan om projektpengar har passerat. Elin har 

mejlat och frågat om projektpengar kan sökas på annat vis. 

Vi kan potentiellt söka bidrag på upp till 1500 SEK via vår kontaktperson 

Alice. 

L. Hur kan vi verka för att fler studenter svarar på kursutvärderingar?  

Punkten lämnades obehandlad då den är identisk med Punkt J. 

b. Diskussion  

M. Nova 111  

a. Elin informerar 

Elin och Victor berättade för mötet vad Nova 111 är. 

b. Diskussion 

Mötet ställde sig negativt till att sprida det vidare via Linjerådets kanaler. 

Mötet betonade att Juridiska föreningen potentiellt skulle kunna vara en bättre 

avsändare. 

c. Beslut om vi ska sprida informationen i våra kanaler eller inte 
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Elin kommer att informera om punkten i Linjerådets chatt, där ett beslut per 

capsulam kan tas i fråga. 

N. Undersökning till masters uppsats 

a. Elin informerar 

Elin berättade om undersökningen. 

Mötet förde en diskussion baserad på vad Elin berättade. 

b. Beslut om vi vill sprida denna undersökning i våra kanaler 

6. Övriga ärenden  

A. Ändring i stadgarna 

Se Punkt 5.D.b. 

7. Datum för nästa möte 

Elin återkommer om tid för nästa möte. Platsen för mötet blir det större mötesrummet 

i Studenthuset. 

8. Mötet avslutas  

Mötets ordförande förklarade mötet avslutat kl. 20:45. 

 

 

 

 

 

Victor Nåhls    Klara Zethraeus 
SEKRETERARE   JUSTERARE 
  

Kruk
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Beslutspunkter - sammanfattning 

- Att fastställa att Sophia Aleman per capsulam valdes till studentrepresentant i 

arbetsgruppen som ska utarbeta forsknings- och utbildningsstrategier för åren 2023 

till 2026. 

- Att fastställa att Andreas Zheng Svensson per capsulam valdes till enda 

studentrepresentant för arbetsmarknadsrådet. 

- Att Linjerådet potentiellt kommer närvara på mässan hos Sjölins Vasastan. 

- Att Elin Englund, Jacob Björnberg, Linnea Lingmark, Nima Nikaein och Victor 

Nåhls i ovanstående fall är närvarande representanter. 

Punkt 5.F. Studentärende: 

- Att Linjerådet skall driva frågan vidare. 

- Att Elin Englund är den representant i Linjerådet som får i uppdrag att driva frågan i 

vidare. 

Punkt 5.G. Studentärende - Studiemiljön i relation till smittspridning: 

- Att Linjerådet skall driva frågan vidare. 

- Att Andreas Zheng Svensson och Elin Englund är de representanter i Linjerådet som 

får i uppdrag att driva frågan vidare. 

 

Varav till nästa mötestillfälle 

- Att ge Victor Nåhls i uppdrag att skicka in ett förslag reviderad stadga. 

 

Varav överenskommelser då mötet ej varit beslutsmässigt 

Punkt I. Studentärende - Kursen Rättshistoria: 

- Mötet kom överens om att Linjerådet bör driva frågan vidare. 
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- Mötet kom överens om Elin Englund är den representant i Linjerådet som bör få i 

uppdrag att driva frågan vidare. 

- Elin kommer att informera om Punkt M i Linjerådets chatt, där ett beslut per 

capsulam kan tas i fråga. Frågan gäller huruvida Linjerådet skall sprida information 

om Nova 111 i Linjerådets sociala media, samt om informationen skall 

vidarebefordras till Juridiska föreningen som potentiellt kan stå som avsändare 

istället. 


